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Tisztelt Képviselő-testület! 
 
A Képviselő-testület 57/2017. (II.16.) Kt. határozatával döntött a Horvay János 
utcának a Vak Bottyán utcától az újdombóvári temetőig terjedő szakaszán 
járdafelújítás megvalósításáról 3 millió Ft keretösszeggel, amely határozat a 266/2017. 
(V. 25.) Kt. határozattal mind a tartalom, mind a keretösszeg vonatkozásában 
módosításra került.  
 
A határozatok alapján a beszerzési eljárást lefolytattuk, amelynek eredményeképpen a 
Topa és Társa Építési Kft. kivitelezésében a járdafelújítás – mindenki megelégedésére 
– megvalósult bruttó 3.461.766 Ft-os bekerülési összeggel.  
 
Tóth Zoltán képviselő 2017. szeptember 3-án tájékoztatást kérő levéllel fordult dr. 
Kocsis Krisztina aljegyzőhöz, amelyben kérte a beruházással kapcsolatos iratok, 
dokumentációk másolatát, vagy azokba való teljes körű betekintést. Az aljegyző Tóth 
Zoltán részére szeptember 7-én iratbetekintést biztosított, amely során a megtekintett 
iratokról Tóth Zoltán jegyzetet készített. 
 
Az iratbetekintést követően Tóth Zoltán a „Városunk Dombóvár” facebook oldalon 
bejegyzést tett közzé, amelyben kifogásolta a beszerzési eljárás során ajánlattételre 
meghívottak körét, illetve a beruházás nyertesét. A bejegyzés tartalmazta továbbá azt a 
kijelentést, hogy a „bekerülési árat többen is sokallták”, továbbá, hogy „helyi 
vállalkozások ezt a beruházást 10, vagy akár 20 %-kal olcsóbban is megoldhatták 
volna”. 
 
A fentiek miatt a „Természetesen Dombóvár” facebook oldalán közzétett válaszomban 
javasoltam, hogy a mai testületi ülés napirendjén szerepeljen a jelen témájú 
előterjesztés, lehetőséget adva Tóth Zoltánnak arra, hogy megjelölje azt a szakértőt, 
aki a járdaépítés kapcsán független műszaki és pénzügyi vizsgálatot végez.  
 
A facebookon közzétett bejegyzésen túl Tóth Zoltán részére szeptember 8-án hivatalos 
levelet is küldtem, amelynek tértivevénye az előterjesztés elkészítésének időpontjáig 
nem érkezett vissza, és a levélben megjelölt szeptember 15-i határidőig Tóth Zoltán a 
kért szakértőt sem jelölte meg.  
 
Annak ellenére, hogy Tóth Zoltán válaszra sem méltatta a részére megküldött levelet, 
jelen előterjesztéssel újabb lehetőséget biztosítok számára, és kérem, hogy jelölje meg 
azt a szakértőt, aki kivizsgálja az ügyet. Teszem ezt mindazért, hogy bebizonyosodjon, 
hogy a Természetesen Dombóvár képviselői-csoportja felelősen gazdálkodik a 
dombóváriak pénzével.  
 
A fentiek alapján kérem az alábbi határozati javaslat elfogadását. 
 
 
 



Határozati javaslat 
a Horvay utcai járdafelújítás műszaki és pénzügyi szakmai megfelelőségi 

vizsgálatára szakértő kijelöléséről 
 

Dombóvár Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elrendeli a 266/2017. (V.25.) 
Kt. határozattal jóváhagyott Horvay utcai járdaépítés műszaki és pénzügyi szakmai 
megfelelőségének vizsgálatát, amely feladatra …………………….., mint szakértőt 
kijelöli. 
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szakértő megbízási 
szerződésének aláírására, beleértve a megbízási díj meghatározását is. 
 
Határid ő: 2017. október 31. – vizsgálat lefolytatására 
Felelős: Polgármester 
Végrehajtásért felelős: Városüzemeltetési Iroda 
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 polgármester 
 
 
 
 
 

 

 


